
 

Schriftelijke vraag 07-02-2023

Onderwerp: Extra veld sportpark het Heereind

Geacht college,

Al geruime tijd wordt er, vanwege een capaciteitstekort, gesproken over een extra voetbalveld op 
sportpark het Heereind in Beek en Donk. Van Sparta ’25 hebben wij vernomen dat de gemeente 
Laarbeek, onder voorbehoud, een extra trainingsveld (natuurgras) wil aanleggen of een bijdrage wil 
leveren van €295.400,- aan de aanleg van een kunstgrasveld, waarbij het onderhoud ervan en de 
toekomstige vervangingen van de toplaag -na 10 en 20 jaar- voor rekening komen van Sparta’25. Het 
bestuur van de voetbalvereniging heeft besloten dat het financieel niet haalbaar is onder deze 
voorwaarden een kunstgrasveld aan te leggen. Ook vindt het bestuur de bijdrage van de gemeente 
Laarbeek zeer laag in vergelijking met andere omliggende gemeenten waar, volgens het bestuur, van 
verenigingen veel lagere financiële bijdragen worden gevraagd.

Vragen:
1) Kan het college een toelichting geven over hoe men tot het uiteindelijke voorstel is gekomen? 

2) Het betreft nu feitelijk niet meer dan de meest eenvoudige keuze; uitbreiding van de capaciteit -
waarvoor de gemeente verantwoordelijk is- met een extra grasveld of de waarde hiervan als 
bijdrage voor een kunstgrasveld. Wat is de reden waarom het zo lang heeft geduurd voordat het nu 
voorliggende voorstel aan de voetbalvereniging is gedaan?

3) Is het college van mening dat het gedane voorstel financieel uiteindelijk het beste is voor de 
voetbalvereniging en de gemeente Laarbeek? Hierbij graag ook uitleg omtrent het verschil van 
inzicht dat er hierover klaarblijkelijk is tussen het bestuur van Sparta ’25 en de gemeente Laarbeek 
(zie berekeningen in de brief van Sparta ’25 d.d. 23-06-2022).  
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